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Protokół nr 57/2022 

 
 

z LVII sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odbytej w dniu 30 listopada 
2022 roku o godz. 14:00 w sali narad (niski parter) Urzędu Miasta w Gorzowie 
Wielkopolskim przy ul. Sikorskiego 4, zakończonej o godz. 15:45 tego samego dnia. 

 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień.  
 
Na ogólną liczbę 25 radnych w posiedzeniu wzięło udział 24 – zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Nieobecni radni: 
1. Robert Anacki 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Sprawozdanie opisowe z realizacji inwestycji miejskich – stan na dzień 30 września 2022 r. 
5. Druk nr 1058 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 
6. Druk nr 1069 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
7. Druk nr 1070 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
8. Druk nr 1071 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego. 
9. Druk nr 1072 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2022-2048. 
10. Druk nr 1059 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
11. Druk nr 1060 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa. 
12. Druk nr 1061 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
13. Druk nr 1062 – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 
młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

14. Druk nr 1068 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2023 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku internatu ZSO nr 2. 

15. Druk nr 1067 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań 
i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2022 roku. 

16. Druk nr 1063 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

17. Druk nr 1064 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości. 
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18. Druk nr 1065 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego w rejonie ulic: Marcina Kasprzaka i Mazurkowej. 

19. Druk nr 1066 – podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody. 
20. Druk nr 1055 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
21. Druk nr 1057 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
22. Druk nr 1056 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
23. Stanowisko Rady Miasta w sprawie opracowania i wdrożenia reformy finansowania 

jednostek samorządu terytorialnego. 
24. Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2022 r. 
25. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
26. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
27. Sprawy różne. 
28. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski, 
który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania i podejmowania 
prawomocnych uchwał. Chciałbym poinformować, że nieobecność prezydenta Jacka 
Wójcickiego jest podyktowana faktem, że jest na urlopie. Jednocześnie chciałbym złożyć 
Prezydentowi serdeczne gratulacje, że został ojcem wspaniałej córeczki. 
 
 
Ad.2 Przedstawienie porządku obrad. 
 
Jan Kaczanowski – Panie i Panowie Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem. 
Pragnę poinformować, że Prezydent Miasta zwrócił się z wnioskiem o poszerzenie porządku 
obrad o projekt uchwały na druku nr 1073 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
w sprawie prowadzenia jako wspólnej instytucji kultury pod nazwą Centrum Edukacji 
Artystycznej – Filharmonia Gorzowska w Gorzowie Wielkopolskim. W związku z tym, że projekt 
uchwały na druku nr 1073 nie ma opinii merytorycznej komisji, w trakcie sesji będę proponował 
przerwę, a Przewodniczącego Komisji Kultury, Sportu i Promocji proszę o zwołanie komisji 
celem zaopiniowania projektu uchwały. Czy są pytania lub uwagi do porządku obrad? Nie 
widzę, w związku z tym przechodzimy do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
poszerzenie porządku obrad o druk nr 1073.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Maria Surmacz  
Jan Kaczanowski – proponuję w pkt. 16 umieścić projekt uchwały na druku nr 1073, o który 
przed chwilą uzupełniliśmy porządek obrad. Pozostałe punkty w porządku obrad zmienią 
kolejność. Przystępujemy do głosowania nad całością porządku obrad wraz ze zmianami. 
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Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenie porządku obrad ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Albert Madej, Tomasz Manikowski, Piotr 
Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek 
Sterżeń, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr 
Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (4) 
Robert Anacki, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Maria Surmacz  
 
Ad.3 Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
 
Alicja Burdzińska – chciałabym parę słów powiedzieć o tym, co się ostatnio wydarzyło 
w naszym mieście. Chodzi mi konkretnie o tzw. dni pracownika socjalnego. Jako 
wiceprzewodnicząca Komisji chciałabym zapromować i przedstawić Państwu działalność 
Gorzowskiego GCPR-u. Uprzejmie proszę p. Beatę Kulczycką, aby nie była taka skromna 
i pochwaliła się osiągnięciami swojej instytucji. Musicie Państwo wiedzieć, że na przestrzeni 
ostatniego czasu ta instytucja i jej pracownicy byli niejednokrotnie wyróżniani. Pani Beato, 
proszę opowiedzieć nam o osiągnięciach, którymi może się Pani poszczycić. 
Jan Kaczanowski – chwileczkę, spokojnie, jeszcze jest p. Robert Surowiec. Tak przy okazji 
powiem Państwu, że nie jesteśmy w punkcie informacje o działalności określonych instytucji. 
Ale jeśli Pani Dyrektor ma rzeczywiście radnym i mieszkańcom naszego miasta coś istotnego, 
ważnego do przekazania to udzielam głosu po wystąpieniu radnego Roberta Surowca. 
Robert Surowiec – kilka takich krótkich tematów. Po pierwsze chciałem zasygnalizować 
i poprosić Prezydenta i podległych pracowników, żeby zastanowili się nad kwestią 
uregulowania w kwestii parkowania hulajnóg w naszym mieście. Jest to coraz większy 
problem. To jest poważny problem w wielu miastach i niektóre miasta bardzo poważnie 
przyglądają się jak ten problem uregulować i są już pozytywne przykłady. To nie jest łatwe, 
natomiast trzeba pamiętać, że o ile jesteśmy w większości tutaj, sprawni i dajemy sobie radę, 
to osoby, które jeżdżą na wózkach, czy też osoby niewidome, mają naprawdę bardzo wielki 
problem. Hulajnogi są pozytywnym rozwiązaniem w miastach, natomiast niosą z sobą też 
różnego rodzaju zagrożenia i myślę, że warto temu tematowi się poważnie przyjrzeć. Próbuje 
to regulować Szczecin, Kraków, Warszawa. Wiele miast już pewne działania robi. Nie chcę 
podpowiadać i nie mam gotowej recepty, natomiast bardzo proszę, żeby się temu tematowi 
poważnie przyjrzeć. Pytanie mam o to, o co pytałem na ostatniej sesji Rady Miasta, czyli 
działkę na ulicy Kućki. Czy coś w tej sprawie się dzieje? Chciałem też podziękować Prezydent 
Domagale za tą interwencję odnośnie „Brata Alberta” i węgla. O tym mówiłem na ostatniej 
sesji. Pani Prezydent się spotkała z szefem stowarzyszenia, także dziękuję za te zapewnienia 
pomocy, myślę, że to jest bardzo ważne. Chcę też powiedzieć dwa słowa odnośnie jednej 
z naszych spółek miejskich, a dokładnie o PWiK, bo miałem ostatnio, jako zarządzający, taką 
wątpliwą przyjemność zobaczenia jak to działa w pigułce. Jest to duża i ważna miejska spółka. 
Spółka, która nie dostarcza faktury, a następnie pisze informacje, że jednostka zalega duże 
pieniądze, ani nie było upomnienia, ani przypomnienia. Mówię o tym tutaj dlatego, że to jest 
Spółka, która powinna dbać o nasze finanse, bo to są finanse mieszkańców, więc taka uwaga 
do Prezesa, żeby przyjrzeć się tym procedurom, ale też do Prezydenta, bo mówimy o dużych 
pieniądzach. I jeśli w innych jednostkach, które zalegają jest tak, jak było w szpitalu, to tak 
naprawdę jest z tym duży kłopot. Bardzo proszę o przyjrzenie się temu tematowi, bo jeśli 
Spółka będzie tak dbała o finanse jak było to na tym przykładzie, to będzie oznaczało, że nasi 
mieszkańcy będą musieli płacić więcej za wodę. 
Alicja Burdzińska – Panie Przewodniczący, najwięcej skieruję te słowa do Pana. Nie myślę, że 
to jest nieodpowiedni moment, żeby dać możliwość wypowiedzi Szefowej Gorzowskiego 
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Centrum Pomocy Rodzinie. My radni jesteśmy po to, żeby być tutaj przedstawicielami naszych 
wyborców, obywateli naszego miasta, a wydaje się, że ta instytucja, jak żadna inna, świadczy 
w naszym imieniu, w imieniu miasta usługi dla obywateli naszego grodu. Proszę Panią Beatę 
Kulczycką, aby jednak moją prośbę mogła zaspokoić. 
Jan Kaczanowski – chciałem poinformować, że póki co obrady tej sesji ja prowadzę i się 
absolutnie z Panią zgadzam w sensie takim, że mam również bardzo wysoką ocenę odnośnie 
działalności Gorzowskiego Centrum Pomocy Rodzinie i myślę, że nie tylko ja, tylko 
prowadzący obrady sesji, w tym przypadku Przewodniczący Rady jest także i od tego, żeby 
przestrzegać określonych procedur. Z tego co sobie przypominam, jest porządek, jest plan 
pracy Rady Miasta, poszczególnych komisji i to są momenty, żebyśmy o tym mówili. To jest 
z mojej strony tyle i aż tyle. Oceniam bardzo dobrze, może jeszcze bardziej, aniżeli sobie ktoś 
wyobraża działalność Gorzowskiego Centrum Pomocy Rodzinie i spotykam się niemalże raz 
na tydzień, bo z różnymi sprawami się tam zwracam. 
Beata Kulczycka – Dyrektor Gorzowskiego centrum Pomocy Rodzinie – bardzo dziękuję 
za możliwość zaprezentowania. Dziękuję radnej Burdzińskiej, bo myślę, że ma Pani na myśli 
to co się działo w ostatnim czasie, a mianowicie dzień 21 listopada, Dzień Pracownika 
Socjalnego, ale dla nas to nie tylko, ponieważ właśnie w tym dniu odebraliśmy dwie nagrody. 
Myślę, że zasłużone. Dostaliśmy społecznika roku za działania na rzecz uchodźców z Ukrainy, 
więc to jest dla nas bardzo cenna nagroda, bo jak Państwo wiecie Gorzowskie Centrum w te 
wszystkie inicjatywy wchodzi, nie tylko pracujemy na ustawach, ale wychodzimy poza ramy 
i wychodzimy z pomocą do drugiego człowieka. Poza tym druga ważna wiadomość i dla nas 
też satysfakcja, że właśnie w tym dniu też otrzymaliśmy nagrodę z Ministerstwa Rodziny 
i Polityki Społecznej z rąk minister Maląg. Dwóch pracowników Gorzowskiego Centrum 
otrzymało nagrodę za projekt socjalny, który był skierowany dla rodzin, które na co dzień 
zajmują się osobą chorą. Także myślę, że to o to chodziło. Także bardzo dziękuję za te ciepłe 
słowa kierowane pod adresem Gorzowskiego Centrum. To dla nas jest bardzo motywujące 
i dla mnie i oczywiście dla całego mojego zespołu, z którym mam przyjemność pracować. 
Bardzo dziękuję za tą możliwość wypowiedzi i pochwalenia się. 
Jan Kaczanowski – kto zna mój porządek to wie, że uprzedzono mnie z tymi gratulacjami, bo 
Pani radna zaproponowała, że informacje o działalności, a tu chcieliśmy wspólnie 
pogratulować za wspaniałe wyróżnienie jakie Gorzowskie Centrum Pomocy Rodzinie 
otrzymało i co do tego nie mam żadnych wątpliwości. 
Alicja Burdzińska – tylko jedno zdanie Panie Przewodniczący. Jako Wiceprzewodnicząca 
Komisji Spraw Społecznych, w uzgodnieniu z przewodniczącym, będziemy wnioskować, jako 
komisja, bo mamy takie prawo, aby p, Beata Kulczycka została przez miasto nominowana do 
nagrody na jaką zasługuje Panie Przewodniczący. Czy możemy wspólnie tutaj podyskutować 
na ten temat jak ewentualnie możemy wyróżnić pracę Pani Dyrektor? Ponieważ jej pracownicy 
zostali odznaczeni bardzo ważnymi nagrodami, a uważam, że Pani Dyrektor zasłużyła się 
społeczności miasta. Także moją skromną propozycją jest honorowa odznaka dla Pani 
Dyrektor. 
Jan Kaczanowski – oczywiście komisje, radni mają swoje przemyślenia i mogą składać swoje 
propozycje, ale z tego co się orientuję to Pani Dyrektor ma również swoich zwierzchników 
i jestem przekonany, że zwierzchnicy docenią i w stosownym momencie ocenią działalność 
Pani Dyrektor. I jeśli tak się stanie, to do tego możemy powiedzieć, że ludzi, którzy wykonują 
określoną, dobrą pracę trzeba nagradzać. I taką świadomość zwierzchnicy Pani Dyrektor na 
pewno mają, co do tego nie mam wątpliwości. 
Małgorzata Domagała – Zastępca Prezydenta Miasta – pragnę poinformować, że już 
doceniono Panią Dyrektor, jak również innych pracowników Gorzowskiego Centrum Pomocy 
Rodzinie. 
Jan Kaczanowski – o głos prosili mieszkańcy naszego miasta – wniosek stanowi załącznik 
nr 3 do protokołu.  
Elżbieta Czerwonka – Prezes Zarządu Koła Polskiego Związku Niewidomych w Gorzowie 
Wielkopolskim – chciałam zgłosić wniosek w sprawie, tu p. Surowiec mnie ubiegł, chciałam 
złożyć wniosek o uregulowanie sprawy parkowania hulajnóg, bo jako Prezes Koła i Prezes 
Okręgu Lubelskiego i Polskiego Związku Niewidomych wiem jak trudno ludziom niewidomym 
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i słabowidzącym poruszać się po mieście. Dotyczy to też innych ludzi niepełnosprawnych, 
którzy mają problem z poruszaniem się po mieście, ponieważ hulajnogi są parkowane bez 
ładu, bez składu, byle gdzie i byle jak, niejednokrotnie nawet grupowo, czego największym 
dowodem, są okolice Kanału Ulgi, gdzie, w różnych konfiguracjach, stoi 12 hulajnóg, nawet na 
ścieżce rowerowej, gdzie trzeba ją rowerem omijać. Także bardzo prosiłabym w jakiś sposób 
wypracować współpracę z firmami, które zajmują się usługami w tej sprawie, by 
niepełnosprawni w mieście mogli z tego korzystać bez problemu, żeby nie było wypadków jak 
w Bydgoszczy, gdzie instruktor orientacji przestrzennej szedł do pracy w Homerze. Niestety 
Pani Instruktor wywróciła się, ponieważ jest osobą niewidomą, nie widziała hulajnogi. Do 
dzisiaj jest w szpitalu i niestety nie może wypełniać swoich obowiązków zawodowych. A skoro 
już jestem przy głosie to chciałam podziękować przede wszystkim Prezydent Małgorzacie 
Domagale i Prezydentowi Jackowi Wójcickiemu oraz Zarządowi ZGM-u za wyremontowanie 
nam biura, które jest teraz bardzo ładne. Liczymy jeszcze na współpracę. 
Andrzej Jakubaszek – wiceprezes Ruchu Miejskiego Ludzie dla Miasta – jako człowiek ze 
Stowarzyszenia Ludzie dla Miasta, członek Gorzowskiej Rady Seniorów, Lubuskiej Społecznej 
Rady Seniorów, członek Platformy Obywatelskiej, członek Ogólnopolskiego Porozumienia 
o Współpracy Rad Seniorów mam prośbę, abyście Państwo zechcieli przyjrzeć się tematowi 
hulajnóg. Byle jak odstawiane, byle jak porzucane, byle jak korzystane. Po dwie, po trzy osoby 
nawet jeżdżą. Nie mam gotowej recepty, ale jest szereg miast, które mają na przykład rowery 
miejskie i tam są tak zwane stacje bazowe, gdzie ten rower trzeba odstawić. Można jakoś 
elektronicznie to wszystko opanować, żeby porzucenie hulajnogi byle gdzie i byle jak nie 
powodowało automatycznie odłączenia od licznika pieniążków, którymi ktoś tam musiał to 
zasilić. Być może jest to trudne rozwiązanie, ale w niektórych miastach do tego już 
doprowadzono i jest to skuteczne. Poza tym chociażby dzisiaj czytałem artykuł z prasy Fińskiej 
na ten temat. Hulajnoga jest pojazdem bardzo niebezpiecznym, bo ma niskie kółeczka, wysoki 
środek ciężkości i bardzo słabe hamulce. Wierzę, że Państwo przyjrzą się temu, a my jako 
Gorzowska Rada Seniorów z Panem Przewodniczącym na czele Pawłem Podkańskim 
zrobimy wszystko, aby pomóc ten temat uregulować. Bardzo o to jeszcze raz proszę i dziękuję 
za głos. 
Eugeniusz Rożek – mieszkaniec miasta – pierwszy raz jestem na sesji i stąd towarzyszy mi 
trema. Zdecydowałem się powiadomić was o moich niepokojach związanych z rewitalizacją 
Parku Wiosny Ludów, a biorąc pod uwagę liczne krytyczne głosy w mediach 
społecznościowych nie czuję się osamotniony. Rozpoczęcie prac rodziło się w bólach po kilku 
nieudanych przetargach, a jak światło dzienne ujrzały szczegóły rewitalizacji, na Facebooku 
zawiązała się grupa obywateli, która doprowadziła do spotkania w czerwcu 20. roku z Dyrektor 
Wydziału Agnieszką Kuźbą oraz rzecznikiem prasowym Wiesławem Ciepielą oraz 
pracownikami tego wydziału. Konkluzja z tego spotkania była taka, że nie można niczego 
zmienić, bo już jest za późno. Jest to zamówienie publiczne i klamka już zapadła. Przyjąłem 
to do wiadomości. Tym niemniej śledzenie prowadzonych prac pozwala mieć wątpliwości czy 
rzeczywiście nie wprowadzono zmian do projektu. Muszę dodać, że wiedzę odnośnie tego co 
wchodzi w zakres oraz jak wykonać rewitalizację mam z dokumentacji technicznej 
zamieszczonej na stronie internetowej Urzędu Miasta. Aby rozwiać wątpliwości mieszkańców, 
w tym i moje proszę was, jako organ kontrolny, o zbadanie jak przebiegały te prace. Po 
pierwsze, czy wprowadzono rzeczywiście zmiany do projektu? Jeśli tak, to jaki jest ich efekt 
finansowy. Chodzi mi o to czy to będzie drożej, czy taniej i kto był ich inicjatorem? Czy 
zleceniodawca, czy wykonawca? Następnie czy wykonane prace są zgodne z projektem już 
poprawionym nawet i ze sztuką budowlaną oraz może się wreszcie dowiemy kto zatwierdził 
ten projekt do realizacji? Ponieważ efekt tych prac bulwersuje niejednego mieszkańca. Dodam 
jeszcze, że już miejskie inwestycje ogłosiły przetarg na Hawelańską i Wełniany Rynek. Już 
w internecie są głosy typu „oby nie było jak z Parkiem Róż” i temu podobne. Także proszę 
zróbcie wszystko, żeby przekonać mieszkańców, że rzeczywiście już te wszystkie nowe 
inwestycje będą robione tak jak należy, że nie mają się czego bać, że dalej ten stand-up 
Gorzowski już zostanie przerwany. 
Jan Kaczanowski – Pani Alicjo, przepraszam, bo w ostatniej chwili zauważyłem zanim 
udzieliłem głosu poprzednim osobom. Z tym, że jest też taka ogólna prośba. Każdy może sobie 
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ad vocem wciskać ile chce, tylko zachować przy tym wszystkim jeszcze rozsądek nie 
zaszkodzi. 
Alicja Burdzińska – jakoś takie te złośliwe, uszczypliwe uwagi to zawsze Pan ma tylko 
w stosunku do mojej osoby, ale trudno. Innym Pan pozwala na wiele, a mi nie, ale sobie z tym 
poradzę. Pani Prezydent i Panie Przewodniczący, rozmawialiśmy właśnie w tym temacie w 
bibliotece po uroczystościach. Faktycznie. Przypomniała mi Pani Dyrektor i prosiłam Państwa, 
żebyście Panią Dyrektor uhonorowali i bardzo się cieszę, że to się stało, ale jednak nie mniej 
w imieniu Komisji Spraw Społecznych będę wnioskowała o to, aby Pani Beata również została 
wyróżniona Odznaka Honorową Miasta Gorzowa. 
Jacek Szymankiewicz – Zastępca Prezydenta Miasta – odpowiadając na pytanie radnego 
Surowca dotyczące stanu zaawansowania rozmów, jeśli chodzi o teren ulicy Kućki, to po 
przekazaniu korespondencji spotkaliśmy się już 2 razy z właścicielem terenu. Właściciel 
podchodzi ze zrozumieniem do potrzeb miasta, natomiast ma plany inwestycyjne co do tego 
terenu. Uzgodniliśmy, że w sytuacji kiedy będzie już projekt zagospodarowania terenu, czyli 
ile faktycznie będzie potrzebne na rozbudowę szkoły oraz na zrealizowanie inwestycji takiego 
zaplecza dla Caritasu, wówczas wrócimy do rozstrzygnięcia czy jest możliwe przekazanie, czy 
nie, części tego terenu, gdzie moglibyśmy zorganizować miejsca postojowe. 
Iwona Olek – Zastępca Prezydenta Miasta – chciałam się odnieść w kwestii hulajnóg. Dziękuję 
bardzo za ten głos i za ten apel. Oczywiście dostrzegamy ten problem. Jesteśmy w kontakcie 
z trzema operatorami, którzy działają na terenie Miasta Gorzowa. Podjęliśmy rozmowy właśnie 
w kwestii bezpieczeństwa i odpowiedniego zabezpieczenia sprzętu, ponieważ mamy 
świadomość, że to co dla części mieszkańców jest ułatwieniem, jest atrakcyjne, jest formą 
wpływającą na poprawę mobilności mieszkańców, nie może odbywać się ze szkodą osób 
pieszych, rodziców z wózkami, osób z niepełnosprawnościami. Jest to dla nas bardzo ważny 
temat. Wiele miast w Polsce boryka się z tymi problemami. Niespełna rok temu uregulowane 
zostały kwestie prawne funkcjonowania hulajnóg w miastach. Niestety bez takich 
bezpośrednich instrumentów dla samorządów wobec operatorów prywatnych, którzy działają 
na ich terenie. Obserwujemy i też kontaktujemy się z samorządami, które podejmują pewne 
rozwiązania. Warszawa na przykład, mając oczywiście dużo większą skalę tego problemu 
wprowadza, opracowuje takie instrumenty w oparciu o chociażby zajęcia pasa drogowego. To 
są skomplikowane procedury do wypracowania przez samorządy. Natomiast my jak 
najbardziej zintensyfikujemy te działania, ponieważ wyznaczyliśmy operatorom konkretne 
miejsca, w których należy odstawiać hulajnogi. Operatorzy mają obowiązek informowania 
użytkowników, które są to miejsca. Oczywiście rozmawiamy, żeby były też jakieś programy 
zachęcające do tego, tak, żeby odpowiednio parkować. Mamy świadomość, że parkowanie 
hulajnóg jest określone w przepisach właśnie tych zeszłorocznych. Jest opisane, że hulajnogi 
powinny być zaparkowane równoległe w pewnej odległości od krawężnika. Straż Miejska też 
tutaj ma pewne możliwości. Oczywiście trudne w praktyce jest to do zastosowania, dlatego też 
tak ważna jest świadomość samych użytkowników. W tym obszarze też oczywiście 
podejmujemy działania. Będziemy intensyfikować nasze kroki i współpracę. Zarówno 
z przedsiębiorcami, którzy są operatorami, ale też żeby dotrzeć do świadomości 
użytkowników, ponieważ musimy mieć świadomość, że prawidłowe korzystanie z tych 
sprzętów i świadomość przede wszystkim młodych ludzi może poprawić tę sytuację. Także 
zapewniam, że jesteśmy tutaj w kontakcie z operatorami. Pracujemy nad takimi instrumentami, 
które będą faktycznie skuteczne. Podjęliśmy pewne kroki, ale widzimy potrzebę wzmocnienia 
tych działań. Jeśli chodzi o Park Wiosny Ludów. Dziękuję panu Eugeniuszowi Rożkowi za 
aktywność na każdym etapie. Te informacje o przebiegu inwestycji w dużej części spływają 
z urzędu, nie tylko ze strony internetowej, bo i w trakcie odbiorów udzielaliśmy wszelkich 
informacji na jakim to jest etapie. Nie jesteśmy zadowoleni ze współpracy z tym wykonawcą, 
również straciliśmy cierpliwość do tego w jaki sposób ta inwestycja była prowadzona, dlatego 
podjęliśmy wszelkie możliwe kroki w oparciu o instrumenty prawne, które są dostępne dla 
samorządu. Jesteśmy obecnie w procedurze kar dla wykonawcy. Jak pamiętacie Państwo, na 
etapie odbioru, był określony obszerny protokół usterek, z którego wykonawca ma obowiązek 
się wywiązać. W żaden sposób te poprawki nie mogą obciążać miasta. Wykonawca wykona 
je na własny koszt. Zwróciliśmy się ponadto do PGNiG, firma Exalo funkcjonuje w ramach 
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grupy, więc poprosiliśmy również o wsparcie Prezes PGNiG i radę nadzorczą Exalo, żeby 
wpłynęły na współpracujący podmiot tak żeby to zakończenie inwestycji i wszelkie uwagi które 
mamy do przedmiotu inwestycji były zrealizowane. Niezależnie od tego, jesteśmy obecnie 
w procedurze kar, są naliczane kary, jest to proces w który zaangażowani są prawnicy 
zarówno jednej jak i drugiej strony także o efektach będziemy mogli powiedzieć za jakiś czas. 
Bogusław Andrzejczak – Dyrektor Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji – czuję się 
zobowiązanym, aby Państwu wyjaśnić sytuację, która miała miejsca, a którą opisał według 
własnej wersji radny Robert Surowiec. To nieporozumienie, które zostało w taki sposób 
zinterpretowane przez radnego Roberta Surowca wynikało z faktu, iż na jednym z posiedzeń 
Rady Nadzorczej, wśród dokumentów dotyczących windykacji na rzecz PWiK w spisie 
kilkudziesięciu podmiotów, znalazł się szpital ze względu na to, że za dwie sierpniowe 
wystawione faktury, mniejsza już o kwotę, wcale nie była duża, do 2 listopada, kiedy odbywały 
się posiedzenia Rady Nadzorczej, nie wpłynęła wpłata. Członkowie Rady Nadzorczej zostali 
o tym poinformowani, tak jak byli poinformowani o kilkudziesięciu innych podmiotach, z którymi 
mamy podobne stosunki. Później się dopiero wyjaśniło, że według zarządu i rozumiem, że 
mógł zarząd być tym dotknięty, że powstało takie nieporozumienie, okazało się, takie jest 
stanowisko szpitala, że szpital nie otrzymał naszych faktur. My faktury wysyłamy pocztą zwykłą 
właśnie w celu oszczędności, wbrew temu co czasami niektórzy sądzą. Żeby się zabezpieczyć 
musielibyśmy wydawać większe pieniądze a tym samym większe by były koszty związane 
z naszą działalnością. Nie jest tak i pech chciał, że rada się odbywała drugiego listopada, 
a wezwanie do zapłaty w związku z tym, że nie mieliśmy świadomości, że te faktury mogły nie 
dotrzeć, choć dostawca faktur napisał nam oświadczenie, że je tam dostarczył, wezwanie do 
zapłaty było wysłane 31 października. Później jak Państwo wiedzą był 1 listopada, więc tych 
spraw nie można było wyjaśnić z dnia na dzień. Napisałem odpowiedź Przewodniczącemu 
Zarządu, Prezesowi Jerzemu Ostrouchowi, że wynikało to z faktu, że nie mieliśmy 
świadomości o tym, że te faktury mogły nie dotrzeć i po raz pierwszy się zdarzyło, że 
faktycznie, taka sytuacja miała miejsce, te faktury nie dotarły. Sądziliśmy, i tak zresztą do tego 
posiedzenie Rady Nadzorczej, które mieliśmy ostatnio podeszło, a właściwie jego członkowie, 
że całe wydarzenie zostało wyjaśnione i dalej nie bardzo jest o czym rozmawiać, bo pieniądze 
od szpitala wpłynęły. Uznaliśmy, że to jest koniec tej przykrej sprawy, która rzeczywiście po 
raz pierwszy się wydarzyła. Czy to z naszej winy? Powiedzmy, że z naszej, ponieważ podobno 
te faktury tam nie dotarły. Przepraszam wobec tego publicznie Prezesa Roberta Surowca i to 
wynika tylko z tego faktu, o którym teraz Państwu powiedziałem. Przychylam się do prośby 
radnego, Prezydent ma władzę w swoich rękach nad spółkami. W związku z tym, jeśli jest taka 
potrzeba z punktu widzenia Prezydenta, mimo, że ma praktycznie i z tytułu swoich wskazań, 
a także zgromadzenia wspólników PWiK kontrolę nad naszymi działaniami, jeśli uzna, że te 
działania choćby w odniesieniu do tego wydarzenia są niezbędne, to oczywiście poddajemy 
się takiej weryfikacji. Jeszcze raz przepraszam Panie Robercie i dziękuję Państwu, że 
wysłuchali Państwo mojego wyjaśnienia. 
Jan Kaczanowski – czy jeszcze w tym punkcie porządku obrad ktoś z Państwa chciał zabrać 
głos? Nie widzę. Zanim zamknę ten punkt to pragnę poinformować, że wpłynęło do mnie pismo 
od Klubu Radnych Platforma Obywatelska (załącznik nr 4 do protokołu) z następującą 
informacją: przedkładam Panu Przewodniczącemu informację o zmianie składu osobowego 
Klubu Radnych Platforma Obywatelska RP. Nowym członkiem klubu z dniem dzisiejszym 
będzie radny Jerzy Synowiec. To taka właśnie informacja. A jeszcze wracając do tych, że tak 
powiem niepotrzebnych nieporozumień, których osobiście staram się naprawdę bardzo, a to 
bardzo unikać. Punkt trzeci porządku obrad, jego brzmienie jest następujące. Wolne wnioski, 
informacje oraz oświadczenia klubowe. Staram się być tolerancyjnym. Jeśli w tym momencie 
gdzieś tam kogoś może uraziłem, to serdecznie przepraszam, ale nie sądzę, ale na pewno 
jestem także i od tego, żeby przestrzegać pewnych spraw, które my przyjmujemy tutaj, w tym 
porządek obrad. Myślę, że to się w jakiś sposób mi udaje, a jeśli są jakieś nieraz potknięcia, 
jestem tylko człowiekiem i to wszystko. Dziękuję uprzejmie. Zamykam trzeci punkt porządku 
obrad. 
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Ad.4 Sprawozdanie opisowe z realizacji inwestycji miejskich – stan na dzień 30 
września 2022 r. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie opisowe z realizacji inwestycji miejskich – 
stan na dzień 30 września 2022 r., zostało radnym dostarczone i stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
Piotr Wilczewski – bardzo dziękuję za przesunięcie tego punktu z samego końca porządku 
obrad na początek, o co wnioskowałem trzy miesiące temu. Bardzo dziękuję. Mam pytanie do 
Prezydenta Szymankiewicza. Czy w tym sprawozdaniu możemy prosić, że za trzy miesiące 
także pojawią się inwestycję realizowane przez Spółkę Gorzowskie Inwestycje Miejskie, bo 
w chwili obecnej nie mamy tam informacji jak przebiega proces realizacji tych inwestycji, 
a także, żeby dodać informacje na temat realizacji inwestycji realizowanych przez Słowiankę 
typu budowa hali sportowo-widowiskowej, bo tego również tutaj nie mamy. Prosiłbym 
o informacje dodatkowe na temat instalacji systemu PPOŻ w budynku Przemysłówki, bo chyba 
przetarg miał być rozstrzygnięty do końca listopada, a tam chyba nie do końca to się udało, 
więc pytanie jakie następne kroki zostaną podjęte? Kolejne pytanie i taka bardziej prośba, 
żeby tutaj w tych sprawozdaniach wpisywać te oryginalne daty, kiedy było planowane 
zakończenie danej inwestycji, bo w przypadku modernizacji wschodniego wylotu na DK22 
mamy zapisane, że planowany koniec inwestycji to jest październik 2022 roku, więc miesiąc 
temu. Na dole jest napisane z kolei, że zaawansowanie prac to 66%, więc wiemy, że jeszcze 
kilka miesięcy dobrych to potrwa. Natomiast pierwotnie inwestycja miała być zakończona 
w październiku 2020 roku, o czym w ogóle nie ma słowa na ten temat. Prosiłbym, żeby 
uszczegółowić te informacje i żeby to było takie rzetelne, że każda osoba, która przeczyta to, 
nie musi drążyć w iluś kolejnych dokumentach kiedy, jakie są właściwe te daty, kiedy ta 
inwestycja miała się zakończyć. I tu pytanie czy jakieś kary umowne są naliczane dla 
wykonawcy wschodniego wylotu DK22? Kolejne pytanie na temat modernizacji i wyposażenia 
obiektów kultury w Gorzowie Wielkopolskim. Też Przemysłówka, bo tam termin zakończenia 
ciągle widnieje jako lipiec 2022 roku, także to jest 4 miesiące temu. Jakie kolejne kroki zostaną 
podjęte, bo w mediach pojawia się informacja, że do końca przyszłego roku zostaną 
zakończone prace. Czy jest już jakiś nowy harmonogram? Czy mówimy, że to do końca 
przyszłego roku, czy późniejszy termin jest jakiś? Ostatnie pytanie dotyczące CEZiB-u, 
budynku B. Czy on już trwale został wyłączony z tego projektu? Czy ekspertyza została 
zakończona, która została zlecona dla profesorów chyba Politechniki Poznańskiej? Nie chcę 
tutaj pomylić się. I czy powstał już nowy projekt, jak ma zostać ukończony ten projekt CEZiB-
u z wyłączeniem tego budynku B, żeby może mógł on normalnie funkcjonować. 
Jerzy Sobolewski – mam pytanie odnośnie obwodnicy północnej. Wiem, że został zlecony 
projekt jednego odcinka na długości półtora kilometra, ale też wiem, że mieszkańcy złożyli do 
Prezydenta petycję podpisaną przez 400 mieszkańców, albo chcą złożyć, jeżeli jeszcze nie 
złożyli, bo rozmawiałem z mieszkańcami na ten temat i mieszkańcy nie zgadzają się 
z pewnymi warunkami, które są jakby w pierwotnej wersji. Na dzień dzisiejszy jak przedstawia 
się sytuacja z obwodnicą północną? Bo z tego też co wiem to jest tam plan zagospodarowania 
przestrzennego i wskazuje inne przeznaczenie tych terenów. Czy jesteśmy na etapie studium, 
czy na etapie projektowania, czy na etapie zmieniania planu zagospodarowania 
przestrzennego, bo wiemy, że hucznie dostaliśmy 250 milionów na to, na ten projekt? Ale 
generalnie nie wiem na jakim etapie w dniu dzisiejszym, bo to co tam jest napisane odnośnie 
tego projektu nie do końca trafia do mnie. Na jakim etapie to jest? 
Jacek Szymankiewicz – pozwolę sobie odpowiedzieć najpierw wiceprzewodniczącemu 
Sobolewskiemu, jeśli chodzi o północą obwodnicę. Faktycznie mieszkańcy złożyli petycję do 
Prezydenta Miasta. Natomiast ta petycja nie zakłada jakby sprzeciwu wobec realizacji samej 
inwestycji. Po prostu różnimy się w szczegółach. Przypomnę, że przebieg tej obwodnicy, 
północnej obwodnicy, drogi Kamiennej, on figuruje w planach zagospodarowania 
przestrzennego, w różnych dokumentach strategicznych planistycznych przynajmniej od 94. 
roku. Mamy do czynienia z pasem przebiegu, który jest utrwalony w studium. Nie trzeba tam 
zmieniać planu zagospodarowania przestrzennego. Ten pas jest szerokości około 50m 
i przebiega faktycznie od ronda Barlineckiego praktycznie aż do ulicy Myśliborskiej. Brakuje 
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tylko fragmentu w planach zagospodarowania przestrzennego takiego odcinka, który jest po 
terenie IHARU. Natomiast przypomnę, że każdy etap północnej inwestycji będzie realizowany 
na podstawie ZRID-u, czyli zezwolenie na realizację inwestycji drogowej i dla takiej decyzji nie 
jest potrzebny plan zagospodarowania przestrzennego. Ale tak jak wspominałem wcześniej, 
rozmawialiśmy już z mieszkańcami o nabyciu terenu w odniesieniu do tego pierwszego 
odcinka, czyli od ronda Barlineckiego do przyszłego ronda z ulicą Kazimierza Wielkiego. 
Odbyło się też takie spotkanie informacyjne na Piaskach i w wyniku tego spotkania zleciliśmy 
wykonawcy programu funkcjonalno-użytkowego, weryfikację tego programu, zwłaszcza 
w kontekście przebiegu samego odcinka, tak żeby było to z minimalnym oddziaływaniem na 
własności prywatne, a jednocześnie z zachowaniem pełnej funkcjonalności drogi łącznie 
z rezerwą terenu pod ewentualny tramwaj. I wstępnie taki projekt został w tym tygodniu 
przedłożony. Zatwierdziliśmy to, także w tej chwili wykonawca PFU będzie zobowiązany do 
tego, żeby nam uzupełnić całość, jeśli chodzi o wszystkie elementy projektu. I na podstawie 
tego będzie ogłoszony przetarg już na formule Zaprojektuj i Wybuduj na realizację pierwszego 
odcinka, czyli od ronda Barlineckiego do ulicy Kazimierza Wielkiego. Jeśli chodzi o pozostałe 
etapy, nie mamy tutaj jeszcze szczegółowych harmonogramów. Z takiego wstępnego 
harmonogramu wynika, że etap drugi, czyli od ulicy Kazimierza Wielkiego do ulicy Żwirowej 
i etap trzeci, czyli od ulicy Żwirowej do ulicy Myśliborskiej będą realizowane do końca 2027 
roku. Teraz, jeśli chodzi o odpowiedź na uwagi i pytania radnego Wilczewskiego. Pierwsza 
rzecz. Inwestycje realizowane przez GIM. Oczywiście uzupełnimy i wyraźnie wyróżnimy w tej 
informacji. Natomiast już teraz podaję, że w tym sprawozdaniu to są inwestycje nr 27, czyli 
rozbudowa Cmentarza Komunalnego oraz inwestycje nr 33, czyli modernizacja terenu przy 
boisku sportowym i placu zabaw przy ulicy Strażackiej oraz 34, Cmentarz Wojenny przy ulicy 
Walczaka w Gorzowie Wielkopolskim. Te trzy inwestycje na dzień złożenia sprawozdania, 
jakby aktualności sprawozdania, czyli do końca września były realizowane przez GIM 
i znalazły się w tym zestawieniu. Natomiast przyjmuję oczywiście uwagę Pana radnego co do 
tego, że będziemy przekazywać informacje również o tych inwestycjach pozostałych i wyraźnie 
je wyodrębniać jako te, które są realizowane przez GIM. Następnie wskazywał Pan również 
na potrzebę ujęcia w sprawozdaniu inwestycji hali sportowej. Przypomnę, że to jest inwestycja 
realizowana przez spółkę miejską, więc jakby to nie jest jedyna inwestycja realizowana przez 
miejską spółkę. Tutaj byśmy musieli poprosić spółki o przedstawienie odrębnych informacji dla 
Państwa. Być może w tym samym cyklu o realizacji inwestycji przez te spółki. Jeśli chodzi 
o instalację systemu PPOŻ w Przemysłówce. Tak do końca listopada, czyli do dzisiaj będzie. 
Dzisiaj następuje otwarcie ofert, jeśli chodzi o system PPOŻ w Przemysłówce. Przyznam,  nie 
mam informacji, uzupełnię ją Panu osobiście. W sprawozdaniach pierwotne daty zakończenia 
inwestycji. Dostał Pan taką kompleksową informację, o którą wnosił chyba w lipcu co do 
pierwotnych terminów realizacji inwestycji. Rozumiem, że to ma dotyczyć wszystkich 
inwestycji, które są ujęte w sprawozdaniu. Dobrze. Uzupełnimy to tak, żeby nie było 
wątpliwości i w tym kontekście rozumiem, że pyta Pan też o DK22. Co do zakończenia 
inwestycji z naszych informacji wynika, że to powinien być pierwszy kwartał 2023 roku. Tutaj 
nie naliczono kar umownych za opóźnienia, ponieważ opóźnienia wynikają z przyczyn 
obiektywnych nieleżących po stronie wykonawcy. W związku z tym jak są podpisywane kolejne 
aneksy związane z okolicznościami, które wydłużają czas na realizację inwestycji, wtedy nie 
możemy naliczać kar umownych. Jeśli chodzi dalej o MCK, też pytał Pan o harmonogram. 
Z naszych informacji wynika, że to będzie koniec 2023 roku, czyli oddanie tego obiektu do 
użytkowania. Przypominam, że tam mieliśmy duży problem z projektem. Tak naprawdę cały 
projekt konstrukcyjny i projekt architektoniczny musiał być zlecony od nowa. Oczywiście 
wystąpimy z powództwem do projektanta o odszkodowanie, natomiast nie możemy czekać 
jakby na wyrok sądowy. W związku z tym zleciliśmy odrębnie to projektowanie. W tym zakresie 
oczywiście projektant jest poinformowany jaki zakres będzie realizowany poza jego projektem. 
Jeśli chodzi o CEZiB i budynek B. Budynek B został wyłączony z zakresu realizacji inwestycji. 
Będzie się to wiązało też ze zmianą umowy dla wykonawcy i wykonawca podlicza w tej chwili 
koszty związane z realizacją tego budynku dlatego, że wynagrodzenie było ryczałtowe za cały 
CEZiB najkrócej mówiąc. Natomiast nie będziemy realizować na pewno budynku B w tym 
projekcie CEZiB-u. On jest wyłączony już z projektu. Natomiast jeśli chodzi o ekspertyzę 
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zleconą profesorowi Bajno, to ona jest dwuetapowa. Pierwszy etap obejmuje taką 
inwentaryzację i ocenę stanu technicznego szczegółowo pod kątem właśnie zabytku. Drugi 
etap obejmuje projekt konstrukcyjny. Trzecim etapem będzie weryfikacja dokumentacji 
projektowej już przez projektanta, który odpowiada za ten projekt. Te pierwsze dwa etapy 
powinny się zakończyć do końca kwietnia zgodnie z ofertą Profesora, czyli do końca kwietnia 
będziemy mieli ocenę stanu technicznego pod względem konserwatorskim oraz projekt 
konstrukcyjny. To nam pozwoli, tak jak wspomniałem, na weryfikację dokumentacji projektowej 
i w oparciu o to prawdopodobnie rozpisanie nowego przetargu dopiero. 
Piotr Wilczewski – dziękuję za udzielenie odpowiedzi na te pytania. Jeśli chodzi o te inwestycje 
realizowane przez spółki miejskie, to też chodzi o te powyżej miliona złotych, żebyśmy w razie 
czego nie robili tutaj sprawozdania z każdej inwestycji. Tylko o tych największe na przyszłość. 
Marta Bejnar-Bejnarowicz – w kwestii Kamiennej chciałabym przypomnieć mój wniosek, który 
był składany już dawno temu, że prosiłabym o przesłanie wersji roboczych dokumentów zanim 
zostały zatwierdzone. Rozumiem, że już jest za późno, bo Wiceprezydent powiedział, że już 
to zatwierdziliście. Obawiam się na Kamiennej znowu kolejnego giga ronda, które podroży 
wielokrotnie sytuację, a nie jest tam konieczne. Więc jakby odsłaniam się w jakim sensie chcę 
zobaczyć ten projekt. Chciałam wcześniej, zanim został zatwierdzony, bo obawiam się, znam 
preferencje projektantów drogowych, którzy pracują nad tym projektem i spodziewam się 
wielomilionowej inwestycji, która nie jest konieczna. A jeżeli powstanie, to podejrzewam, że 
pójdą przez nią tory, a że torów nie będziemy budowali teraz to będą to roboty stracone. 
Chciałabym pod tym kątem zobaczyć ten projekt czy przypadkiem nie zrodził się taki pomysł 
na horrendalne podrożenie tej inwestycji przez zastosowanie kopiuj-wklej z innych rozwiązań, 
które były już w Gorzowie projektowane. 
Jacek Szymankiewicz – nie mówiłem, że projekt został zatwierdzony, tylko, że rozwiązanie 
zostało zatwierdzone. Chodziło o takie ukształtowanie przebiegu jak wspomniałem, które 
umożliwia jak najmniejszą ingerencję w tereny prywatne. Czyli jak najmniejsze wywłaszczenia 
przy tej drodze. Natomiast oczywiście w sytuacji, kiedy projektant zaktualizuje PFU 
w kontekście rysunku, bo rozumiem, że o to chodzi, nie samego opisu, udostępnimy Pani 
radnej ten materiał. 
Jan Kaczanowski – w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji w tym punkcie 
porządku obrad, proponuję zapis, że Rada Miasta przyjęła sprawozdanie opisowe z realizacji 
inwestycji miejskich – stan na dzień 30 września 2022 r., do wiadomości. 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.5 Druk nr 1058 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1058 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Piotr Paluch, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria 
Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Pieńkowski  
BRAK GŁOSU (3) 
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Tomasz Manikowski, Jerzy Synowiec, Paulina Szymotowicz  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.6 Druk nr 1069 A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1069 A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Tomasz Manikowski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.7 Druk nr 1070 A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1070 A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz Manikowski, Jerzy Synowiec, Piotr Wilczewski  
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NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.8 Druk nr 1071 A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 

rok Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1071 A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Wilczewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad.9 Druk nr 1072 A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2022-2048. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wraz z objaśnieniami ujętymi z 
załączniku nr 2 do uchwały, które stanowią uzasadnienie podjęcia zmian, został radnych 
dostarczony. Ponadto poinformował, że projekt uchwały został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1072 A - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2022-2048.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Krzysztof 
Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Alicja Burdzińska  
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NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego na lata 2022-2048, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.10 Druk nr 1059 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1059 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad.11 Druk nr 1060 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy 

zapewnianej obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie 
tego państwa. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1060 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej 
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom Ukrainy w 
związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad.12 Druk nr 1061 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1061 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie miasta Gorzowa Wielkopolskiego, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ad.13 Druk nr 1062 – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 
przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1062 – podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 
uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów 
oraz rodziców.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kurczyna  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
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Podjęta uchwała w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej 
przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Ad.14 Druk nr 1068 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 

2023 w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku 
internatu ZSO nr 2. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania oraz Komisję Budżetu i Finansów. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1068 – podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2023 w celu 
realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku internatu ZSO nr 2.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2023 w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja budynku internatu ZSO nr 2, stanowi załącznik nr 24 
do protokołu. 
 
Ad.15 Druk nr 1067 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej w 2022 roku. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1067 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2022 roku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Robert Surowiec, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
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Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2022 roku, stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Jan Kaczanowski – zgodnie z moją wcześniejszą zapowiedzią przy procedowaniu porządku 
obrad, teraz powinniśmy procedować druk nr 1073, ale on nie ma opinii właściwej komisji Rady 
Miasta, w związku z tym ogłaszam 10-minutową przerwę, a przewodniczącego Komisji Kultury, 
Sportu i Promocji o czynienie swojej powinności. 
 
Po przerwie:  
 
Ad.16 Druk nr 1073 - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

w sprawie prowadzenia jako wspólnej instytucji kultury pod nazwą Centrum 
Edukacji Artystycznej - Filharmonia Gorzowska w Gorzowie Wielkopolskim. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
Alicja Burdzińska – mam nadzieję, że wszyscy Państwo będziecie pozytywnie głosować nad 
tą uchwałą. Zostałam zobowiązana przez Poseł Elżbietę Płonkę, aby tą radosną nowinę 
mikołajkową w tą datę dzisiejszą pogratulować wam i naszemu miastu, że w końcu po tak 
długim czasie udało się nam wszystkim osiągnąć w sumie maksymalną dotację jaka 
przysługuje na prowadzenie naszej Filharmonii. 
Jan Kaczanowski – nie widzę więcej zgłaszających się, zamykam dyskusję. Pragnę 
poinformować, że projekt został jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Kultury, Sportu i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1073 - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w sprawie 
prowadzenia jako wspólnej instytucji kultury pod nazwą Centrum Edukacji Artystycznej - 
Filharmonia Gorzowska w Gorzowie Wielkopolskim.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w sprawie prowadzenia jako 
wspólnej instytucji kultury pod nazwą Centrum Edukacji Artystycznej - Filharmonia Gorzowska 
w Gorzowie Wielkopolskim, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Ad.17 Druk nr 1063 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 29 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych. 
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Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1063 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu gminy, stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
 
Ad.18 Druk nr 1064 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę 

nieruchomości. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 31 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania, Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz 
Komisję Budżetu i Finansów. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1064 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Tomasz 
Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar Serpina, Jerzy 
Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna Szymczak, Paulina 
Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Halina Kunicka, Robert Surowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości, stanowi załącznik 
nr 32 do protokołu. 
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Ad.19 Druk nr 1065 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego dla obszaru położonego w rejonie ulic: Marcina Kasprzaka i 
Mazurkowej. 

 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 33 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1065 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
w rejonie ulic: Marcina Kasprzaka i Mazurkowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego 
w rejonie ulic: Marcina Kasprzaka i Mazurkowej, stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Ad.20 Druk nr 1066 – podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. Uzasadnienie 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu. Ponadto projekt został jednomyślnie pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju. 
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1066 – podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody, stanowi załącznik nr 36 do 
protokołu. 
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Ad.21 Druk nr 1055 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wszyscy radni otrzymali.  
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1055 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie rozstrzygnięcia skargi, stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Ad.22 Druk nr 1057 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wszyscy radni otrzymali.  
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1057 – podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (2) 
Robert Surowiec, Piotr Wilczewski  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie rozstrzygnięcia skargi, stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Ad.23 Druk nr 1056 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji wszyscy radni otrzymali.  
 
Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1056 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Podjęta uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji, stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Ad.24 Stanowisko Rady Miasta w sprawie opracowania i wdrożenia reformy 

finansowania jednostek samorządu terytorialnego. 
 
Jan Kaczanowski – inicjatorem tego projektu jest Klub Radnych Platforma Obywatelska. 
W imieniu tegoż klubu propozycję, którą radni oczywiście otrzymali, przedstawi 
Przewodniczący Klubu Radosław Wróblewski – projekt stanowiska stanowi załącznik nr 40 do 
protokołu. 
Radosław Wróblewski – nasza propozycja wynika z faktu, że od wielu miesięcy podnosi się 
duża dyskusja co do przyszłości finansów samorządów terytorialnych. Wiele z tych 
samorządów, również my jako radni Rady Miasta za pośrednictwem Biura Rady Miasta 
otrzymaliśmy takie podobne stanowiska właśnie z Miasta Poznania, z Miasta Wrocławia. 
Myślę, że dobrze by było, żebyśmy również, jako radni, zaapelowali do Rządu 
Rzeczypospolitej, do Sejmu, Senatu o to, żeby na tym szczeblu rozpocząć dyskusję dotyczącą 
właśnie finansowania samorządów terytorialnych w przyszłości. Treść Państwo macie. 
Oczywiście dopełniliśmy terminów, jeśli chodzi o sprawy proceduralne więc nie będę 
odczytywał stanowiska. Bardzo proszę oczywiście o poparcie tegoż stanowiska. 
Tomasz Rafalski – tak na wstępie chciałem powiedzieć, że to stanowisko wbrew temu co 
powiedział kolega Wróblewski nie wynika z żadnych faktów, bo nie ma faktów spadku 
przychodów PIT-u i CIT-u dla samorządów. Mam tutaj wyraźne dane ekonomiczne, które 
mówią o wspólnym zsumowanym wzroście tego w tym roku. Więc wy wzięliście tylko ten 
planowany, a mamy w tym roku już wykonany. Ale mam to szczęście, żeby przypomnieć także 
czasy, kiedy Platforma Obywatelska rządziła i jaki był przychód dla jednostek samorządu 
terytorialnego. Ogólny to było 7,76 mld zł z CIT-u i 38,10 mld zł z PIT-ów. Ogólnie dla jednostek 
samorządu terytorialnego po tych dramatycznych rządach, bo słuchając Platformy można by 
wziąć takie założenie, że dramat się dzieje, CIT zaledwie 2 razy wzrósł do 15,17 mld zł za 
zeszły rok, a PIT do 53,  prawie 54 mld zł można powiedzieć bez ułamka. A tegoroczne 
dochody, bo brzmi to tak jakby były spadki dochodów, też nie jest prawdą. Za 2021 
zsumowane wyniki to 76,4 mld zł, a za ten rok jest 77,1 mld zł, planowane na 2023 rok jest 
87,2 mld zł. Nie możemy poprzeć stanowiska, które mija się z prawdą. Nawet matematycznie 
mija się z prawdą. Już nawet nie będę mówił o całym wsparciu jakie dostały samorządy 
z chociażby pierwszej edycji Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych - 23 mld zł, 
drugiej edycji 30 mld zł. Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych znowu 13 mld zł. Jak wiemy 
do Gorzowa wpłynęło z tych wszystkich funduszy bardzo dużo pieniędzy i co robią tu koledzy 
z Platformy Obywatelskiej? Wycinają tylko fragment tych wszystkich naszych dochodów, 
wszystkich pieniędzy jakie są w budżecie i skupiają się na tym, że tutaj w pewnym momencie 
nie jest tak dobrze. No nie jest tak dobrze jak było do tej pory z prostych przyczyn. Mamy 
inflację. Inflacja nie jest spowodowana przez Prezesa Glapińskiego, tylko jest spowodowana 
wojną na Ukrainie i każdy o tym doskonale wie, bo inflacja jest w całej Europie, na świecie 
można powiedzieć, bo w Stanach również jest najwyższa od 30 lat oraz spowodowana 
sytuacją COVID-ową. Nie oszukujmy się. To już najbardziej naiwni ludzie to rozumieją. Być 
może to stanowisko, takie kopiuj-wklej z innych miast, jest spowodowane nieco frustracją tutaj 
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gorzowskich środowisk Platformy, które nic nie potrafią wywalczyć w Zielonej Górze u Pani 
Marszałek. Żadnego wsparcia dla naszego miasta. Ostatnio mieliśmy szansę na to, żebyśmy 
razem zagłosowali i poprosili o większe pieniądze na ZIT. Nie zrobiliśmy tego, a zrobili to nawet 
radni w Zielonej Górze. I proszę radnych tutaj serdecznie o to, żeby nie głosowali za tym 
stanowiskiem, ponieważ ono się w zwykły sposób mija z prawdą. Tam było coś również 
o subwencji oświatowej, bo też się mówi o tym, że w ustawie budżetowej na rok 2023 
planowana kwota subwencji ogólnej dla samorządów wynosi ponad 84 mld zł, a  jest to wzrost 
o 18,6% większy niż zaplanowano w 2022. Więc nie wygląda to jakby był dramat jakiś w tych 
finansach. Zresztą jeżeli popatrzymy się na wszystkie inwestycje, które są w tej chwili 
przeprowadzane w Gorzowie i które są zaplanowane i będą realizowane w Gorzowie, bo nigdy 
się nie zdarzyło tak, że pieniądze, które miały być przyznane dla Miasta Gorzów Wielkopolski 
nie zostały przyznane chyba, że tam musieliśmy powalczyć o 2 mln zł z Urzędu 
Marszałkowskiego na halę, to wtedy trzeba było zrobić 10 konferencji prasowych, żeby te 
pieniądze jednak uzyskać. Nigdy nie było tak, że te pieniądze nie dotarły. To stanowisko jest 
niesprawiedliwe i proszę wziąć do swojej świadomości i swojej oceny wewnętrznego rachunku 
sumienia, że to jest nieprawda i jest to bardzo krzywdzące również dla ludzi, którzy walczyli 
o pieniądze dla miasta, a radnym z Platformy Obywatelskiej życzę większej skuteczności 
w ubieganiu się o środki z Urzędu Marszałkowskiego, których w mieście brakuje. 
Radosław Wróblewski – nic nowego, nic nowego, nic nowego, więc dziękuję za tłumaczenie 
oczywiście. Prosiłbym, żeby radny Rafalski przywołał protokół z sesji z września, gdzie między 
innymi mówiliśmy o ubytkach dochodów, w tym Miasta Gorzowa Wielkopolskiego z udziału 
w PIT. Tam między innymi Pani Skarbnik to tłumaczyła. Ja bym prosił z wielkim zrozumieniem 
i taką szczerością przyjrzeć się wszelkiego rodzaju komunikatom, danym statystycznym, które 
dotyczą tego problemu. Jeżeli pokazujemy pewną diagnozę przyczyny w sposób bardzo 
ogólny, to pokazujemy też problem, o którym od wielu miesięcy mówimy. Dlatego też ta 
propozycja, bo inne samorządy też apelują do Władz Rzeczypospolitej Polskiej, Władzy 
Wykonawczej i Władzy Ustawodawczej o to, żeby zająć się tym problemem. To tylko tyle i aż 
tyle. 
Tomasz Rafalski – być może, nie dam rady tak szybko zaglądnąć do protokołu, z czego 
świetnie sobie Pan zdaje sprawę, ale to jak powiedział październikowa, tak? Wrześniowa. 
A w listopadzie była nowelizacja ustawy o dochodach z podatku PIT i Gorzów otrzymał 22 mln 
zł dodatkowe. Jeżeli zsumujemy, jeszcze raz powiem, w stanowisku jest ubytek. Nie ma tego 
ubytku, zsumowanego ubytku nie ma. Proszę, jeszcze nie przytoczyliście danych. 
Jerzy Sobolewski – idź do sklepu to zobaczysz. 
Tomasz Rafalski – i tam w sklepie są dochody PIT i CIT? 
Jan Kaczanowski – czy w tym punkcie jeszcze ktoś z Państwa chciał zabrać głos? Nie widzę 
zgłaszających się. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Stanowisko Rady Miasta w sprawie opracowania i wdrożenia reformy finansowania jednostek 
samorządu terytorialnego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Przemysław Granat, Jan Kaczanowski, Anna Kozak, Halina 
Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert Madej, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Jerzy Synowiec, 
Katarzyna Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
PRZECIW (4) 
Alicja Burdzińska, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Maria Surmacz  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Patryk Broszko, Krzysztof Kochanowski, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Oskar Serpina  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
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NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Przyjęte stanowisko w sprawie opracowania i wdrożenia reformy finansowania jednostek 
samorządu terytorialnego stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
Ad.25 Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2022 r. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi 
za III kwartał 2022 r. wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 42 do protokołu. Informuję, 
że sprawozdanie przyjęła do wiadomości Komisja Gospodarki i Rozwoju. W związku z brakiem 
chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że Rada Miasta przyjęła 
sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2022 r. do wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.26 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego wszyscy radni otrzymali i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. W związku z 
brakiem chętnych do dyskusji w tym punkcie porządku obrad proponuję zapis, że Rada Miasta 
przyjęła sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego do 
wiadomości.  
 
Propozycję przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.27 Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – czy radni mają uwagi lub pytania do protokołu z LVI sesji Rady Miasta? 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Marta Bejnar - Bejnarowicz, Patryk Broszko, Alicja Burdzińska, Przemysław Granat, Jan 
Kaczanowski, Krzysztof Kochanowski, Anna Kozak, Halina Kunicka, Marcin Kurczyna, Albert 
Madej, Tomasz Manikowski, Piotr Paluch, Sebastian Pieńkowski, Tomasz Rafalski, Oskar 
Serpina, Jerzy Sobolewski, Jacek Sterżeń, Maria Surmacz, Jerzy Synowiec, Katarzyna 
Szymczak, Paulina Szymotowicz, Piotr Wilczewski, Radosław Wróblewski  
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Surowiec  
NIEOBECNI (1) 
Robert Anacki 
 
Ad.28 Sprawy różne. 
 
Jan Kaczanowski – chciałbym przypomnieć, żeby tak sobie kalendarz poukładać, zresztą ten 
kalendarz jest znany cały rok, ale przypominam, że 21 grudnia br. o godzinie 14.00 odbędzie 
się sesja budżetowa na kilka dni przed świętami Bożego Narodzenia, a także i Nowym Rokiem. 
Czy jeszcze ktoś z Państwa chciał zabrać głos? Nie widzę zgłaszających się. Zamykam punkt 
sprawy różne. 
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Ad.29 Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan Kaczanowski 
zamyka obrady LVII sesji Rady Miasta dziękując radnym za udział. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta 
( - ) 

Jan Kaczanowski 
 

Przygotowały: 
Barbara Szkudlarek 
Małgorzata Matuszek 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


